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1. Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH – „Da li je Vijeće ministara BiH preduzimalo ili 

planira preduzeti aktivnosti na pristupanju BiH organizaciji „Eurotransplant“, te kada 

možemo očekivati preduzimanje aktivnosti s tim u vezi? Koje zakonske propise je 

potrebno usvojiti i da li je već nešto urađeno po tom pitanju?“ 

2. Pitanja postavljena Državnoj komisiji za integrisano upravljanje granicom BiH:  

1. „Kakav je status graničnog prijelaza Maljevac na granici s Republikom Hrvatskom, te 

da li će biti promjene njegovog statusa nakon ulaska Republike Hrvatske u EU? 

2. Kakav je status malograničnih prijelaza na granici s Republikom Hrvatskom i kako će 

oni funkcionirati po ulasku Republike Hrvatske u EU?“ 

 


